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AGENDA

1. Opening
2. Mededelingen
3. Verslag alv maart 2024
4. Verslag van de penningmeester over 2024
5. Jaarrekening 2024
6. Verslag van de kascontrole commissie 2024
7. Benoemen kascontrole commissie 2025
8. Begroting 2025
9. Vaststellen contributie 2025
10. Activiteiten 2024
11. Agenda 2025
12. Rondvraag, sluiting vergadering
13. Lezing over voeding in de Fokkerij
14. Veulens beoordelen
15. Uitreiking kampioensprijzen
16. Loting 
17. Sluiting



MENNO 
GORTER

1. Opening
2. Mededelingen



3. Verslag alv 2024      Notulen ledenvergadering 03-04-2024

     Afmeldingen:  Hans van der Linden, Leendert Koopman 

     Aanwezig: Chris en Alfons, Gerarda van Harten en Jacco, Corné Veldjesgraaf, Nicky Slegers, Henk Jan van der Bijl, Arno Tomassen, Willem van Eck, Paul Tanck

Start: 20:13 Voorzitter opent de vergadering en neemt de agenda door. Mededelingen: we hebben een paar uitstapjes gehad, er zijn verder geen overige mededelingen. 

Kascontrole: doordat voorgaande jaren niet goed waren afgesloten, hebben we iets verlies geleden. Het ledenaantal is helemaal opgeschoond en correct: 221 leden in januari 2024. We hopen dat er nog 

leden bijkomen. In verband met het ledenaantal en de hoge kosten willen we de contributie verhogen naar 45 euro. Er komt een vraag over hoeveel leden er nu zijn afgevallen de afgelopen jaren. Dit is van 

ongeveer 600 naar nu 221 gegaan. Het ledenbestand is opgeschoond, omdat er veel leden waren die niet betaalden. Er komt nog een vraag over de mensen die nu in de ledenraad in het bestuur zitten. Dit zijn 

er nu drie vanuit Midden-Nederland. De vraag is of dit moet worden aangepast. Dit blijkt niet zo te zijn. Het gaat niet om leden van de Fokvereniging, maar om leden in de regio van de KFPS. Er komt een vraag 

over of de sponsoring van 2024 is hier in de kascontrole mee gerekend. Dit is niet het geval. Voor 2024 moeten er nog sponsoren worden gezocht. Betaald krijgen van sponsors blijft een aandachtspunt. Voor 

het werven van sponsors doet het bestuur zijn best. De voorzitter roept ook op aan leden om elkaar te motiveren om te sponsoren.  De penningmeester vind dat de catalogus meer op kan brengen. Er zijn 

weinig catalogussen verkocht. Hier mag meer aandacht aan worden besteed op de fokdag.  Er word gevraagd wat er aan het ledenaantal gedaan gaat worden vanuit het bestuur. Meer evenementen, meer 

activiteiten. Bij elke Fokvereniging loopt het terug. Alfons wil dat er actief via de hengstenhouders bij Van Manen en De Nieuwe Heuvel geïnformeerd wordt of mensen lid willen worden. Dit lijkt niet het 

probleem op te lossen en dit doen ze al. De leden blijven teruglopen, ook omdat het voor jonge mensen niet meer haalbaar is om altijd te fokken. Er is frustratie over het feit dat er weinig mensen komen naar 

de vergadering. Jongeren gaan eerder naar Jong KFPS dan naar een Fokvereniging. De voorzitter stelt dat het ledenaantal nog steeds gezond is. Gerarda stelt dat de regelgeving veranderd gaat worden volgend 

jaar, waardoor mensen niet meer verplicht zijn om lid te zijn van de Fokvereniging. Wij zijn al laagdrempelig doordat mensen tot aan de fokdag lid kunnen worden.  Arno stelt dat we een jaarboek met 

aanmeldformulier bij de hengstenhouders neerleggen, op die manier kunnen we promoten. Bij de koop van een paard wordt je automatisch lid van de Fokvereniging. Wanneer iemand dekgeld betaald krijgen 

ze bijvoorbeeld ook gratis lidmaatschap erbij. Maak er een introductielidmaatschap van. Leg de boekjes ook neer bij de locatiekeuring. Arno stelt om het boekje uit te leveren op de vergadering in plaats van 

op te sturen.  Nicky zegt dat de borden in Brabant worden weggegooid als mensen niet kunnen. Nicky zegt ook dat er eventueel een loterij gehouden kan worden. Mensen komen voor de gezelligheid. We 

hebben ook vaker een activiteit gedaan met de ledenvergadering. Voor 2025 is het idee om weer een activiteit in combinatie met de ledenvergadering te organiseren.  Joelle is bezig geweest om de QR code op 

de factuur te krijgen, dit is nog lastig. De kascommissie heeft plaatsgevonden. De voorzitter bedankt Chris hiervoor.  Stemming cijfers 2023 akkoord: iedereen is akkoord  Stemming begroting voor 2024 

akkoord: iedereen is akkoord Benoeming kascommissie 2025: Chris (iedereen is akkoord) Stemming contributie 45 euro: iedereen is akkoord Activiteiten, blijft lastig. Probeer meer dingen te organiseren in de 

regio. Niet op elke activiteiten komen evenveel mensen. Idee van een flexchair voor een clinic is ook een idee.  Rondvraag

 Hoe komt de fokdag eruit te zien? Vrijdag veulens en kampioenskeuring. Zaterdag vanaf de enters. De boxhuur moet zelf worden betaald als mensen die huren bij de Nieuwe Heuvel

 In Friesland laten ze een rubriek sponsoren, is dat nog een idee? Alle prijzen zijn bij ons al gesponsord. Laat ze uitreiken door de sponsor. Wij gaan dit uitwerken en komen er op terug. 

 Er komt een vraag over de ledenraad, wie daarvan op onze ledenvergadering komt. Niet iedereen is altijd aanwezig. 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:25, Willem Lokhorst reikt de borden uit aan de aanwezigen. Er zijn borden voor elke kampioen.  

 



CHRIS DE JONG
4.   Verslag van de penningmeester over 2024
5.   Jaarrekening 2024
6.   Verslag van de kascontrole commissie 2024
7. Benoemen kascontrole commissie 2025
8. Begroting 2025
9. Vaststellen contributie 2025



4. Verslag van de penningmeester over 2024

De kascontrole is uitgevoerd tijdens de overdracht van Joëlle naar Chris waarbij er is meegekeken door Menno
 
Er zaten twee verschillen in;

 - Rekenverschil van euro 0,40 cent
 - Het contante geld is verhoogd met euro 5,52 dit kwam omdat er wat muntgeld en een briefja van 5 euro 

 onder in het geldbakje lag.

De balans klopt op 31/12.
Winst en Verlies zijn wat wijzigingen gedaan ivm de afboekingen (leden)

Er zijn helaas nog steeds wat leden welke hun contributie niet hebben betaald het voorstel is om dit bedrag alsnog 
te gaan afboeken en de leden te royeren als actief lid. De gegevens zullen we behouden om bij een eventuele 
nieuwe aanmelding alsnog de te innen gelden te corrigeren.

De Fokvereniging heeft een waarde van € 20.859,96 op 31-12-2024 



4. Verslag secretariaat over 2024

2. Inning contributiegelden
In 2024 zijn de contributies per factuur geïnd dit is beter verlopen dan dmv automatische incasso’s.

Dit jaar gaan we wederom niet automatisch incasseren aangezien dit niet foutloos werkt in het systeem. 

In April 2025 ontvangt u dan ook een factuur per mail of post voor de contributie van 2025. 

De contributies voor 2025 verlopen op de reguliere wijze waarbij voorgesteld wordt om het tarief van de 
contributies voor de leden niet te verhogen en te handhaven op € 45. 

3. Kosten fokdag
Dit jaar zal de fokdag net als vorig jaar op twee dagen worden georganiseerd



5. Jaarrekening 2024



6. Verslag kascontrole commissie 2024

De kascommissie heeft plaatsgevonden, Chris bedankt hiervoor

7. Benoemen kascontrole commissie 2025

De kascommissie voor 2025 zal tijdens de ALV worden vastgesteld en worden opgenomen in de 

Notulen



8. Begroting 2025



9. Vaststellen Contributie 2025

   

    DMV Stemming door de aanwezige leden

        Is de realisatie over 2024 akkoord voor of tegen

        Is de begroting 2025 akkoord voor of tegen

        Voor of tegen gelijkhouden van de contributie van € 45,- voor 2025



MAREN HERBER
10. Activiteiten 2024
11. Agenda 2025



10. Activiteiten 2025

   

Het organiseren van activiteiten blijft een uitdaging. 

Voor 2025 hebben we al een aantal activiteiten op de agenda gezet maar suggesties zijn altijd van harte welkom!

Hulp voor de activiteiten maar ook als vrijwilliger voor onze fokdag zien we graag want dit is en blijft een 

uitdaging. 

Mailen kunt u naar: activiteitenfrieschepaardmn@gmail.com.

mailto:activiteitenfrieschepaardmn@gmail.com


11. Agenda 2025

De gezamenlijke activiteiten die georganiseerd worden door onze fokvereniging zetten wij zo snel 
mogelijk op de website en op onze Facebook. Houd deze dus in de gaten, zodat je niets mist!



12. Rondvraag, sluiting vergadering
13. Lezing over voeding in de Fokkerij
14. Veulens beoordelen
15. Uitreiking kampioensprijzen
16. Loting 



17. AFSLUITING 
ALV 2025 EN 

ACTIVITEITEN
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